

## CCS sponsor TigerTutor announces a Grand Opening in Chapel Hill

TigerTutor's founder, Peter, is a Princeton University graduate who recently moved from New

Jersey to the Triangle area. He has many years of experience helping students in grades 5-12

improve their English writing and reading skills.

He has helped many students improve their essay writing and use of English grammar so they can

be better prepared for middle and high school. Many of his former high school students have also

received full scores on the SAT and ACT. He lived in Beijing and Shanghai and speaks Mandarin.

He is a native English speaker.

Chapel Hill.

CCS PTA

## Tiger Tutor

我們隆重的在此宣佈,Tiger Tutor現在於Chapel Hill開課啦。我們期待能夠幫助5-12年級的學生提升他們的英文寫作與閱讀能力。我們在輔導學生於一般考試上有多年的經驗,能夠幫助他們提升在校寫作能力。TigerTutor並不是經銷商。







TigerTutor的創辦人Peter是普林斯頓大學的畢業生,近日搬到了Triangle區。多年來,Peter與他的團隊幫助了來自北新澤西的學生準備申請全國最具競爭力的寄宿學校與大學。

我們現在期待能與在Chapel Hill區的學生們合作。許多過去的學生都已被UPENN, MIT, Princeton, NYU and Carnegie Mellon等頂尖大學所錄取,也同樣被computer science與醫學院接受。如果您的孩子計劃申請常春藤或North Carolina州外的頂尖大學,我們可以幫助您。

## 提供課程如下:

- SAT & ACT & PSAT (有利於獎學金申請和大學申請)
- 英文寫作和閱讀幫助,適合5-12年級(學生需盡早開始改善)
- Duke TIP準備 (4-7年級人才搜索)
- ISEE & SSAT考試 (私立高中申請)
- AP考試 (歷史、英文、數學和科學 對大學申請及課程學分很重要)
- 夏令營(公開演講,辯論,寫作等)
- \* 參加12月SAT&ACT考試的11年級學生,6次密集訓練加強課程(對於10年級 NCSSM申請者也很重要)

有關課程和價格的詳情,請聯繫我們辦公室安排免費諮詢. \*同時提供網路在線輔導,適合你住在外州的朋友與家人\*

地址: 45 N. Chatham Parkway, Chapel Hill, NC 27517 (down the street from Walmart on US Hwy 15 501 N) - See next page for English version 電話: (609) 608-6619 網站: www.TigerTutor.net



We are proud to announce TigerTutor is now in Chapel Hill. We look forward to helping students in **grades 5-12** improve their **English writing and reading skills**. We have many years of experience tutoring our students for standardized exams and helping them improve their writing skills for school. **TigerTutor is not a franchise**.

TigerTutor's founder, Peter, is a **Princeton University graduate** who recently moved to the Triangle area. For many years, Peter and his team helped students in northern New Jersey prepare to apply for some of the most competitive boarding schools and universities throughout the country.

We now look forward to working with students in the Chapel Hill area. Many former students were admitted to top universities like **UPenn**, **MIT**, **Princeton**, **NYU** and **Carnegie Mellon** and were accepted to difficult programs in computer science and medicine. If your child plans to apply to Ivy League and/or top tier universities outside of North Carolina, we can help.

## Courses available for:

- SAT & ACT & PSAT (good for scholarship consideration and college applications)
- English essay and reading help for grades 5-12 (students should start to improve early)
- Duke TIP prep (talent search for grades 4-7)
- ISEE & SSAT exams (for private middle and high school applications)
- AP exams (history, english, math and the sciences important for college application and course credit)
- Summer Camps (Public Speaking, Debate, Writing and more)
- \* An intensive 6 session turbo class starts 11/4/17 for 11th grade students taking the December SAT & ACT (also important for 10th grade NCSSM applicants)

To learn more about our programs and pricing, please call to schedule a free consultation in our office.

\*Live online tutoring is also available for your friends and family who live in other states\*

Address: 45 N. Chatham Parkway, Chapel Hill, NC 27517 (down the street from Walmart on US Hwy 15 501 N)

Phone: (609) 608-6619 Website: www.TigerTutor.net

Subscribe Past Issues

Want to change how you receive these emails? You can update your preferences or unsubscribe from this list.